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Protokół nr 157/22   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 28 listopada 2022 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

 

      

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

3. Pani Patrycja Świtalska   - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw   

                                                       Społecznych w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu 

4. Pani Anna Freus    - dyrektor Samodzielnego Publicznego  

          Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

         (SP ZOZ) 

5. Pan Bartłomiej Panek  - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

         w Wieluniu (PZD) 

6. Pan Maciej Bryś    - naczelnik Wydziału Komunikacji,  

        Transportu i Dróg w Starostwie   

        Powiatowym w Wieluniu 
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7. Pani Małgorzata Zygmunt   - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury,  

        Sportu i Promocji w Starostwie Powiatowym    

        w Wieluniu  

8. Pan Mariusz Wróbel  - dyrektor Zespołu Szkół nr 3  

        im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu (ZS nr 3) 

9. Pan Włodzimierz Kamiński  - kierownik Warsztatów Szkolnych w Zespole  

        Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu    

        (ZS nr 2) 

10. Pani Justyna Kałuziak  - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji,  

                                                 Kartografii, Katastru i Gospodarki    

                                                       Nieruchomościami w Starostwie   

                                                       Powiatowym w Wieluniu 

11. Pani Arleta Dobkowska  - naczelnik Wydziału Architektury  

           i Budownictwa w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu  

 

 

 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CLVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CLIV, CLV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia  

autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian 

w budżecie powiatu. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2030. 
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7. Zapoznanie z pismem Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu informującym o otrzymaniu pozytywnej opinii 

Rady Społecznej przy SP ZOZ w Wieluniu w sprawie podpisania umowy  

na limit finansowy w kwocie 5.000.000,00 zł udzielony przez BFF Polska S.A. 

z/s w Łodzi, ul. Płk. Jana Kilińskiego 66. 

8. Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ 

w Wieluniu w dniu 17.11.2022 r. 

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia 

wyników konkursu ofert na realizację zadania publicznego w zakresie 

prowadzenia punktów nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz realizacji zadań z zakresu 

edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego w 2023 roku. 

10. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Wierzchlas w sprawie wykonania 

dokumentacji przebudowy drogi powiatowej Nr 4535E Radoszewice-

Zmyślona-Kochlew w m. Kochlew. 

11. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Czarnożyły w sprawie wykonania 

przebudowy drogi powiatowej Nr 4500E w m. Kolonia Raczyn. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania 

komisji egzaminacyjnych dla nauczycieli początkujących ubiegających się  

o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 

13. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych za kształcenie 

nauczycieli oraz ustalenia form i specjalności kształcenia, na które 

dofinansowanie będzie przyznawane dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński na 2023 rok 

i przekazanie do zaopiniowania związkom zawodowym zrzeszającym 

nauczycieli. 

14. Przyjęcie projektu uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie 

przyjęcia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Powiat Wieluński na 2023 rok i przekazanie do zaopiniowania związkom 

zawodowym zrzeszającym nauczycieli. 
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15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę  

w sprawie powołania Rady Fundacji na Recz Rozwoju Powiatu Wieluńskiego 

na lata 2022-2027. 

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody 

na utworzenie drugiego stanowiska wicedyrektora w Zespole Szkół nr 3  

im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu. 

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie umowy najmu nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

– dot. wyrażenia zgody na zawarcie przez Zespół Szkół nr 2 im. Jana 

Długosza w Wieluniu z dotychczasowym najemcą prowadzącym 

jednoosobową działalność gospodarczą pod firmą K-Serwis Grzegorz 

Olszówka, kolejnej umowy na najem 2m2 powierzchni znajdującej się  

w budynku warsztatów szkolnych Zespołu Szkół nr 2 z przeznaczeniem  

na ustawienie automatu do gorących napojów, na okres 3 lat – kontynuacja 

sprawy z CLV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 4.11.2022 r. 

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Budowa drogi gminnej Gligi-Bugaj”. 

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę  

w sprawie wprowadzenia wewnętrznej procedury w zakresie przeciwdziałania 

niewywiązywaniu się z obowiązku przekazywania informacji o schematach 

podatkowych (MDR) w Starostwie Powiatowym w Wieluniu oraz jednostkach 

organizacyjnych Powiatu. 

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania 

układu wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

zmian w budżecie powiatu. 

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania 

układu wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie 

zmian w budżecie powiatu. 

23. Sprawy bieżące. 

24. Wolne wnioski. 

25. Zamknięcie CLVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 
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Pkt 1 

Otwarcie CLVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CLVII 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.   

   

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 4 członków Zarządu Powiatu. 

Wobec tego wszystkie decyzje, które będą podejmować będą miały moc 

obowiązującą. Nieobecny Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu.  

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w punkcie pn. „Sprawy bieżące” Zarząd będzie rozpatrywał prośbę 

Stowarzyszenia Historyczne Bataliony Obrony Narodowej o sfinansowanie zakupu 

repliki polskiej szabli oficerskiej wz.21 w kwocie do 1 300 zł. Dodał, że na szabli 

będzie wygrawerowany herb powiatu i to będzie dar Zarządu Powiatu  

dla ww. Stowarzyszenia, który będzie wręczony w dniu 22. stycznia. Zapytał, czy ktoś 

ma uwagi, propozycje do porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem porządku obrad.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął porządek 

obrad (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Łukasz Dybka).  

 

 

   Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CLVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CLIV, CLV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia  

autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian 

w budżecie powiatu. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2030. 

7. Zapoznanie z pismem Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu informującym o otrzymaniu pozytywnej opinii 

Rady Społecznej przy SP ZOZ w Wieluniu w sprawie podpisania umowy  

na limit finansowy w kwocie 5.000.000,00 zł udzielony przez BFF Polska S.A. 

z/s w Łodzi, ul. Płk. Jana Kilińskiego 66. 

8. Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ 

w Wieluniu w dniu 17.11.2022 r. 

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia 

wyników konkursu ofert na realizację zadania publicznego w zakresie 

prowadzenia punktów nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz realizacji zadań z zakresu 

edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego w 2023 roku. 

10. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Wierzchlas w sprawie wykonania 

dokumentacji przebudowy drogi powiatowej Nr 4535E Radoszewice-

Zmyślona-Kochlew w m. Kochlew. 

11. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Czarnożyły w sprawie wykonania 

przebudowy drogi powiatowej Nr 4500E w m. Kolonia Raczyn. 
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12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania 

komisji egzaminacyjnych dla nauczycieli początkujących ubiegających się  

o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 

13. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych za kształcenie 

nauczycieli oraz ustalenia form i specjalności kształcenia, na które 

dofinansowanie będzie przyznawane dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński na 2023 rok 

i przekazanie do zaopiniowania związkom zawodowym zrzeszającym 

nauczycieli. 

14. Przyjęcie projektu uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie 

przyjęcia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Powiat Wieluński na 2023 rok i przekazanie do zaopiniowania związkom 

zawodowym zrzeszającym nauczycieli. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę  

w sprawie powołania Rady Fundacji na Recz Rozwoju Powiatu Wieluńskiego 

na lata 2022-2027. 

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody 

na utworzenie drugiego stanowiska wicedyrektora w Zespole Szkół nr 3  

im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu. 

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie umowy najmu nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

– dot. wyrażenia zgody na zawarcie przez Zespół Szkół nr 2 im. Jana 

Długosza w Wieluniu z dotychczasowym najemcą prowadzącym 

jednoosobową działalność gospodarczą pod firmą K-Serwis Grzegorz 

Olszówka, kolejnej umowy na najem 2m2 powierzchni znajdującej się  

w budynku warsztatów szkolnych Zespołu Szkół nr 2 z przeznaczeniem  

na ustawienie automatu do gorących napojów, na okres 3 lat – kontynuacja 

sprawy z CLV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 4.11.2022 r. 

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Budowa drogi gminnej Gligi-Bugaj”. 
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19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę  

w sprawie wprowadzenia wewnętrznej procedury w zakresie przeciwdziałania 

niewywiązywaniu się z obowiązku przekazywania informacji o schematach 

podatkowych (MDR) w Starostwie Powiatowym w Wieluniu oraz jednostkach 

organizacyjnych Powiatu. 

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania 

układu wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

zmian w budżecie powiatu. 

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania 

układu wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie 

zmian w budżecie powiatu. 

23. Sprawy bieżące. 

24. Wolne wnioski. 

25. Zamknięcie CLVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z CLIV, CLV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do treści protokołów. Nikt nie zgłosił uwag.  Zapytał, kto jest „za” przyjęciem protokołu 

nr 154 z CLIV posiedzenia Zarządu Powiatu.  

 

 

   Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

protokół nr 154/22 z CLIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało  

4 członków Zarządu, nieobecny Pan Łukasz Dybka). 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem protokołu nr 155 z CLV posiedzenia Zarządu Powiatu.  
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 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 155/22 z CLV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Łukasz Dybka). 

 

 

 

Pkt 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian 

w budżecie powiatu.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał o kwotę 45 tys. zł  

dla Domu Dziecka w Komornikach.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że to jest kwota  

z dwóch aut – autobus został już sprzedany za około 30 tys. zł.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył,  

że za ponad 30 tys. zł.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu kontynuował, że dodatkowo 

Citroen Berlingo i z tego tytułu jest 45 tys. zł, a resztę dokładamy.   

 

 

Do posiedzenia dołączył Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w pełnym 5 osobowym składzie.  

 

 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał odnośnie strzelnicy  

czy to tylko są przesunięcia między paragrafami.  
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że tylko  

i wyłącznie, nic się nie zmieniło.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu zapytał, czy ta autopoprawka już 

była omawiana na Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu potwierdził.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak. 

Radni otrzymali autopoprawki na sesję. Z uwagi na brak dalszych pytań, zapytał,  

kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1029/22 w sprawie przedłożenia autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1029/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2030.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił krótko przedmiotową 

sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1030/22 w sprawie przedłożenia autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wieluńskiego na lata 2022-2030 (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1030/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 7 

Zapoznanie z pismem Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu informującym o otrzymaniu pozytywnej opinii Rady 

Społecznej przy SP ZOZ w Wieluniu w sprawie podpisania umowy na limit 

finansowy w kwocie 5.000.000,00 zł udzielony przez BFF Polska S.A.  

z/s w Łodzi, ul. Płk. Jana Kilińskiego 66. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitała panią 

Patrycję Świtalską – kierownika Oddziału Zdrowia i Spraw Społecznych oraz panią 

Annę Freus – dyrektora SP ZOZ w Wieluniu. Poprosił panią dyrektor o zabranie 

głosu i omówienie czym jest spowodowane zwiększenie limitu  o 1 mln zł.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotową 

sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił,  

aby pani dyrektor przypomniała na jaki procent jest limit.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, że tam jest 

wskaźnik WIBOR 1 miesięczny.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, jedno  

czy 3 miesięczny.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że 3 miesięczny. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych dopowiedziała, że marża 3,9%.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że tak ogólnie około 

12%.  
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Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu potwierdziła. Podkreśliła, 

że limit wykorzystują tylko w przypadku konieczności, jeżeli nie ma innej możliwości 

podratowania płynności. Nie są to pieniądze, które służą temu, żeby zapożyczać się  

i w dłuższym okresie utrzymywać te pieniądze i spłacać, bo oprocentowanie jest 

wyższe niż w normalnych kredycie ze względu na wyższą marżę, ale w przypadku 

spłacenia tego limitu, nie płacą w ogóle.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, jaki jest jego stan na dzisiaj.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że na dzisiaj nie wie, ale generalnie przed 20-tym muszą, czyli przed wypłatami 

kontraktowych i dyżurowych, bo to są bardzo wysokie kwoty.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że z tego, co widzi  

to 2 mln zł sięgamy.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że zobowiązań wymagalnych generalnie tak, za wrzesień były na poziomie 2 mln zł. 

Wskazała, że jest ciężko niemniej jednak wrzesień nie jest wiarygodnym źródłem, 

potem również będą opowiadać o wykonaniu planu finansowego za wrzesień  

i chciała uspokoić, że wzrost wynagrodzeń, wzrost poziomu finansowania, który 

muszą z tytułu wynagrodzeń ponieść, byli zobligowani od 1. lipca, a jeśli chodzi  

o NFZ to poziom zwiększonego finansowania rozpoczął się w miesiącu wrześniu  

i potem w październiku, więc w miesiącach lipiec-sierpień bardzo dotkliwie ich 

„zabolało”. To są te kwestie, o których mówili, że brakuje im około 500 tys. zł 

miesięcznie na pokrycie wzrostu wynagrodzeń, do których są zobligowani ustawowo. 

Przekazała, że jak analizowali poprzednie sprawozdania to tam praktycznie nie było 

straty, a tutaj jest na poziomie 1 mln zł, z tym, że jak mówi w miesiącach październik-

listopad-grudzień już powinna być poprawa wyniku finansowego w stosunku do tego, 

co było we wrześniu. Dodała, że zobaczą jak wyjdzie z rozliczeniem procedur i jeżeli 

nie będą musieli zwracać – różne są informacje na ten temat niewykonania ryczałtu, 

który jest bardzo popularny w szpitalach powiatowych po nowym sposobie 

rozliczenia dlatego, że część procedur została zweryfikowana na plus, ale nie 

wszystkie i teraz zależy jaka jest specyfika jednostek i kto czego robi więcej to różnie 

rozłożyło się na szpitale, ale generalnie szpitale powiatowe na pierwszym poziomie 

referencyjności sporo na tym straciły, zwłaszcza takie, które mają blok operacyjny, 

oddziały zabiegowe. Ustawodawca to zauważył i w październiku wycena poprawiła 

się w tym względzie, ale na ile to się okaże, bo jest dopiero koniec listopada, więc nie 
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jest w stanie tego zmierzyć i podać w sposób wiarygodny, ale myśli, że niekoniecznie 

ten 1 mln zł będzie, dodając, że myśli, że będzie poprawiony wynik w stosunku  

do wrześniowego.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Udzielił głosu panu skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy w tym punkcie 

dotyczącym limitu nie powinna być podjęta uchwała Zarządu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie, 

to jest kompetencja pani dyrektor. Zapytał, kto jest „za” zamknięciem temu punktu.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o zamknięciu punktu 7 pn. „7. Zapoznanie z pismem Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu informującym o otrzymaniu 

pozytywnej opinii Rady Społecznej przy SP ZOZ w Wieluniu w sprawie podpisania 

umowy na limit finansowy w kwocie 5.000.000,00 zł udzielony przez BFF Polska S.A. 

z/s w Łodzi, ul. Płk. Jana Kilińskiego 66” (głosowało 5 członków Zarządu). 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z pismem Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu informującym o otrzymaniu 

pozytywnej opinii Rady Społecznej przy SP ZOZ w Wieluniu w sprawie podpisania 

umowy na limit finansowy w kwocie 5.000.000,00 zł udzielony przez BFF Polska S.A. 

z/s w Łodzi, ul. Płk. Jana Kilińskiego 66. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 8 

Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ  

w Wieluniu w dniu 17.11.2022 r.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem przedmiotowej informacji.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ w Wieluniu w dniu 

17.11.2022 r. (głosowało 5 członków Zarządu).     

 Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił o pismo 

dotyczące agregatu prądotwórczego, że szpital chce przekazać powiatowi 

wieluńskiemu w formie darowizny.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że u nich 

dobrze działał ten agregat.  

 

 

 

Pkt 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia wyników 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia 

punktów nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego oraz realizacji zadań z zakresu edukacji prawnej 

na terenie powiatu wieluńskiego w 2023 roku.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

kierownik Świtalskiej.  

Pani Patrycja Świtalska - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy coś się 

zmieniło, jest jakaś inna firma.  
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Pani Patrycja Świtalska - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych poinformowała, że nie, wygrała ta sama firma SURSUM CORDA małą 

ilością punktów, ale wygrała.    

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zauważył,  

że 4 podmioty się zgłosiły. 

Pani Patrycja Świtalska - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że były 4 oferty.      

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że więcej  

niż w tamtym roku, w którym były chyba 3 oferty. 

Pani Patrycja Świtalska - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że było 7.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński przypomniał, że nie 

wszystkie spełniły wymagania formalne.       

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że cena została  

ta sama.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem 

przedmiotowej uchwały.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1031/22 w sprawie ogłoszenia wyników konkursu ofert na realizację zadania 

publicznego w zakresie prowadzenia punktów nieodpłatnej pomocy prawnej  

i/lub świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz realizacji zadań  

z zakresu edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego w 2023 roku (głosowało  

5 członków Zarządu).          

 Uchwała Nr 1031/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że to sformułowanie „i/lub” jest prawidłowe.  

Pani Patrycja Świtalska - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że tak, to jest zgodnie z tym co było na szkoleniu, 

możemy albo dwa zadania dać jednej organizacji, albo jedno zadanie dać jednej,  

a drugie zadanie drugiej organizacji. Zależy jakie byłyby oferty.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił przerwę  

w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu na czas trwania sesji Rady Powiatu  

w Wieluniu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w pełnym  

5 osobowym składzie.  

 

Pkt 10 

Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Wierzchlas w sprawie wykonania 

dokumentacji przebudowy drogi powiatowej Nr 4535E Radoszewice-Zmyślona-

Kochlew w m. Kochlew.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził 

prawomocność obrad. Zarząd obraduje w pełnym 5 osobowym składzie. Powitał 

pana Bartłomieja Panka – kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu oraz 

pana Macieja Brysia – naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg. 

Powiedział, że wpłynęło pismo od pana wójta w przedmiotowej sprawie. Udzielił 

głosu panu kierownikowi Pankowi. 

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy tam jest znak 

zakazu wjazdu dla samochodów cieżarowych, skoro skracają drogę i ją niszczą.   

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że nie kojarzy, musiałby to sprawdzić. To jest droga typowo w lesie. 

Jedna z nielicznych naszych dróg tłuczniowych.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy pan 

skarbnik chciałby się wypowiedzieć.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powiedział, że można byłoby się 

nad tym pochylić jedynie przy podziale nadwyżki budżetowej, ale wydaje mu się,  

że mają już ustalone priorytety na przyszły rok.  
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Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że tak, odniósł się do kwestii ul. Olewińskiej w Wierzchlesie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że droga by się 

przydała, ale nas nie stać, przynajmniej w tym momencie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

orientację ile tam mieszka osób.  

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że tam chyba nikt nie mieszka, bo to jest droga w lesie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to jest 

coś takiego jak Leniszki.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że chyba by nawet nie 

porównywał wartości.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował 

odpowiedź, że w związku z tym, że mamy zaplanowane duże inwestycje na terenie 

powiatu wieluńskiego, w tym również na terenie gminy Wierzchlas, w chwili obecnej 

brak jest możliwości finansowych na realizację ww. inwestycji. Zapytał, kto jest „za” 

takim rozwiązaniem.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że gmina może 

wykonać.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że jeszcze propozycję można dodać dotyczącą możliwości zawarcia porozumienia  

z powiatem wieluńskim w celu przejęcia tej drogi przez Gminę Wierzchlas  

i skorzystania przez gminę z dostępnych środków zewnętrznych.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o udzieleniu odpowiedzi na wniosek Wójta Gminy Wierzchlas w sprawie wykonania 

dokumentacji przebudowy drogi powiatowej Nr 4535E Radoszewice-Zmyślona-

Kochlew w m. Kochlew informującej, że Zarząd Powiatu w Wieluniu ma zaplanowane  

duże inwestycje na terenie powiatu wieluńskiego, w tym również na terenie gminy 

Wierzchlas, w chwili obecnej brak jest możliwości finansowych na realizację  

ww. inwestycji. Ponadto istnieje możliwość zawarcia porozumienia z powiatem 

wieluńskim w celu przejęcia tej drogi przez Gminę Wierzchlas i skorzystania przez 

gminę z dostępnych środków zewnętrznych (głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 11 

Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Czarnożyły w sprawie wykonania 

przebudowy drogi powiatowej Nr 4500E w m. Kolonia Raczyn.  

 

 

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

przekazał, że projekt mamy na dwa etapy.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że zależy  

od możliwości pozyskania środków w kolejnym roku.  

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

powiedział, czyli jak znajdą się zewnętrzne źródła finansowania to będziemy 

próbowali aplikować.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że to jest 

uzależnione od możliwości pozyskania środków.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

taką koncepcją odpowiedzi do pana wójta.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o udzieleniu odpowiedzi na wniosek Wójta Gminy Czarnożyły w sprawie wykonania 

przebudowy drogi powiatowej Nr 4500E w m. Kolonia Raczyn informującej, że jest  

to uzależnione od możliwości pozyskania środków zewnętrznych. Jeśli pojawią się 

środki zewnętrzne to powiat będzie aplikował o te środki (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Salę obrad opuścił Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. Zarząd Powiatu  

w Wieluniu obraduje w 4 osobowym składzie.  

 

 

Pkt 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

egzaminacyjnych dla nauczycieli początkujących ubiegających się o awans  

na stopień nauczyciela mianowanego.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1032/22 w sprawie powołania komisji egzaminacyjnych dla nauczycieli 

początkujących ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Łukasz Dybka).  

Uchwała Nr 1032/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, jak to jest, czy 

nauczyciel przechodzi do innej szkoły, z tym stopniem, który ma.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji potwierdziła. 
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Pkt 13 

Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych za kształcenie 

nauczycieli oraz ustalenia form i specjalności kształcenia, na które 

dofinansowanie będzie przyznawane dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński na 2023 rok  

i przekazanie do zaopiniowania związkom zawodowym zrzeszającym 

nauczycieli. 

 

 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, dlaczego studia wyższe 

zostały usunięte.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji wyjaśniła, że dlatego, że nie ma teraz wniosków od dyrektorów  

na dokształcanie na tym poziomie kształcenia. Dodała, że ten poziom kształcenia,  

czy formy mają być dostosowane do naszych potrzeb.     

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem projektu 

przedmiotowej uchwały i przekazaniem do zaopiniowania związkom zawodowym.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął projekt 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat pobieranych za kształcenie nauczycieli oraz ustalenia form  

i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznawane  

dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Powiat Wieluński na 2023 rok i przekazał do zaopiniowania związkom 

zawodowym zrzeszającym nauczycieli (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny 

Pan Łukasz Dybka). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 



21 
 

Pkt 14 

Przyjęcie projektu uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Powiat Wieluński na 2023 rok i przekazanie do zaopiniowania związkom 

zawodowym zrzeszającym nauczycieli.  

 

 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

naczelnik Zygmunt.  

   Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji omówiła przedmiotową sprawę.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania.   

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jak  

to zatwierdzimy to już tak jest, czy to jeszcze zostanie przekazane do konsultacji? 

   Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że tak.   

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to jest dla nas 

wiążące.  

   Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że nie, mamy przeprowadzić procedurę 

konsultacyjną, ale nie musimy dojść do wspólnego stanowiska.  

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że rozumie, że jak 

ktoś ma dofinansowanie do podyplomowych to może dostać dodatkowo z tej puli.  

   Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że tak. Zaznaczyła, że dodatkowo może 

skorzystać ze studiów podyplomowych, czyli z tych środków, które  

są zabezpieczone, ale jednocześnie w pewnej części korzysta z środków  

z pozostałych form doskonalenia.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem projektu przedmiotowej uchwały i przekazaniem do zaopiniowania 

związkom zawodowym.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął projekt  

uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński na 2023 rok i przekazał  

do zaopiniowania związkom zawodowym zrzeszającym nauczycieli (głosowało  

4 członków Zarządu, nieobecny Pan Łukasz Dybka).  

   Materiał w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 5 minutową 

przerwę w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w 4 osobowym 

składzie. Nieobecny Pan Łukasz Dybka.  

 

 

 

Pkt 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

powołania Rady Fundacji na Rzecz Rozwoju Powiatu Wieluńskiego na lata 

2022-2027.  

 

 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odnośnie punktu  

13 i 14 przyjętego porządku obrad podkreślił, że projekty uchwał należy przekazać  

do zaopiniowania związkom zawodowym zrzeszającym nauczycieli. Stwierdził,  

że do posiedzenia Zarządu dołączył pan Łukasz Dybka.  
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   Do posiedzenia dołączył Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.  

 

 

   Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji przekazała, że wkradła się omyłka, w projekcie uchwały  

- powinno być pani Grażyna Urbaniak – Kopczyńska, a nie pani Grażyna 

Kopczyńska-Urbaniak.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w projekcie uchwały Zarządu jest zaproponowane uzupełnienie składu do Rady 

Fundacji na Rzecz Rozwoju Powiatu Wieluńskiego, gdzie w paragrafie 1  

są wymienione osoby, czyli pani Grażyna Urbaniak-Kopczyńska, pan Stefan Florecki 

i pan Zbigniew Wiśniewski. Zapytał, czy są inne propozycje. Nikt się nie zgłosił. 

Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały z wymienionym wcześniej 

składem osobowym.  

 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1033/22 zmieniającą uchwałę w sprawie powołania Rady Fundacji na Rzecz 

Rozwoju Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2027 (dot. uzupełnienia składu Rady 

Fundacji na Rzecz Rozwoju Powiatu Wieluńskiego o następujące osoby: Grażyna 

Urbaniak-Kopczyńska, Stefan Florecki, Zbigniew Wiśniewski) (głosowało 5 członków 

Zarządu).           

 Uchwała Nr 1033/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na utworzenie drugiego stanowiska wicedyrektora w Zespole Szkół nr 3  

im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że wpłynął wniosek od pana dyrektora o utworzenie drugiego stanowiska 

wicedyrektora w Zespole Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu. Udzielił głosu 

panu Mariuszowi Wróblowi.  

Pan Mariusz Wróbel – dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika 

w Wieluniu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania w tym temacie.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy dookreślimy,  

że ta osoba jest powoływana na czas nieobecności wicedyrektora.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie.  

Pan Mariusz Wróbel – dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika 

w Wieluniu przekazał, że można okresowo to robić. Nie ma tu żadnego problemu, 

do końca sierpnia, a później przedłużać te powierzenia. Tutaj akurat droga jest 

dowolna.   

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji poinformowała, że utworzenie stanowiska w tym momencie przy 

podjęciu uchwały będzie na czas nieokreślony, a później o czym mówił pan dyrektor, 

jeżeli powierzenie konkretnej osobie, na czas oznaczony.  

Pan Mariusz Wróbel – dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika 

w Wieluniu zaznaczył, że to samo, jeżeli chodzi później o likwidację tego 

stanowiska, bo były obawy odnośnie tego, że będzie chciał zostawić, czy też nie. 

Podkreślił, że chce wyjść z tego problemu, natomiast później na jego wniosek, jeżeli 

pani wicedyrektor wróci, spokojnie możemy to stanowisko decyzją Zarząd Powiatu 

znieść ze struktury szkoły, czy na wniosek któregokolwiek z członków Zarządu, więc 

nie wie, dlaczego były takie obawy. Podkreślił, że nie potrzebuje dwóch 

wicedyrektorów tylko jednego.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

„za” podjęciem uchwały.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1034/22 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie drugiego stanowiska 

wicedyrektora w Zespole Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu (głosowało 5 

członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1034/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zwrócił się do pana 

dyrektora ze słowami, że trzeba pamiętać o zmianie statutu.  

Pan Mariusz Wróbel – dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika 

w Wieluniu odpowiedział, że tak.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał o nazwisko 

tej osoby.  

Pan Mariusz Wróbel – dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika 

w Wieluniu przekazał, że jest to pani Lidia Dudek nauczycielka języka niemieckiego  

i informatyki.  

 

 

 

Pkt 17 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia  

zgody na zawarcie umowy najmu nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

– dot. wyrażenia zgody na zawarcie przez Zespół Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu z dotychczasowym najemcą prowadzącym jednoosobową 

działalność gospodarczą pod firmą K-Serwis Grzegorz Olszówka, kolejnej 

umowy na najem 2m2 powierzchni znajdującej się w budynku warsztatów 

szkolnych Zespołu Szkół nr 2 z przeznaczeniem na ustawienie automatu  

do gorących napojów, na okres 3 lat – kontynuacja sprawy z CLV posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 4.11.2022 r.  

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał  

pana Włodzimierza Kamińskiego - kierownika Warsztatów Szkolnych w ZS nr 2  

w Wieluniu. Przypomniał, że ta sprawa była już rozpatrywana, ale był wniosek 
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jednego z członków Zarządu, aby w umowie ująć zapis dotyczący okresu 

wakacyjnego. Zapytał, jak pan kierownik to widzi. 

Pan Włodzimierz Kamiński – kierownik Warsztatów Szkolnych w Zespole 

Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu poinformował, że z doświadczenia wie, 

że te automaty są wyłączone, ale teraz została zrobiona zmiana, że na cały rok 

rozpisano tę kwotę i jest płatność rozpisana na cały rok, najemca na to się zgodził. 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, kto będzie robił 

indeksację, na czyj wniosek.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że corocznie o wskaźnik 

cen towarów i usług.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że jest napisane,  

że może być, a nie jest napisane, że musi być.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami podkreśliła, że musi sobie szkoła tego 

pilnować. Dodała, że każdy dyrektor odpowiada dyscypliną finansów publicznych  

za swoją jednostkę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” podjęciem uchwały.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1035/22 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu nieruchomości 

Powiatu Wieluńskiego (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1035/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił panią naczelnik  

o krótką informację na temat dzisiejszego przetargu. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami poinformowała, że przetarg został 

zakończony wynikiem pozytywnym. Cena o jedno postąpienie, czyli o 404 tys. zł. 

Dodała, że już jest przygotowywana umowa dotycząca wznowienia granic,  
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bo musimy okazać granice, a nie mamy pojęcia, gdzie one są. Należy to zlecić, tam 

są 4 działki, więc kosztować nas to będzie 6 tys. zł + Vat. Nadmieniła, że taka jest 

najtańsza oferta jaką udało się dzisiaj ustalić. Przekazała, że kompletują dokumenty 

do notariusza.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy to wejdzie  

do budżetu w tym roku.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że raczej nie.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopytał,  

czy do budżetu wejdzie w tym roku.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wyjaśniła, że jeśli wszystko będzie szło 

dobrze to powinniśmy się do końca roku wyrobić.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopytał,  

czy po wznowieniu granic dopiero będzie podpisywany akt notarialny.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że raczej wcześniej. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy z dwóch części będzie 

się składał akt notarialny. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że nie. To jest umowa 

między nami a nabywcą.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że 400 tys. zł.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami przekazała, że 404 tys. zł.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że to pójdzie 

w nadwyżkę.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że to dobrze, 

ponieważ mamy zaplanowane w budżecie w dochodach ze sprzedaży majątku  

na 2022 r. 348 tys. zł, około 300 tys. zł mieliśmy zaplanowaną sprzedaż majątku,  

co następnie omówił. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że zastanawia 

się czy nie wrócić do tematu, o którymś kiedyś była mowa, że po sprzedaży 

zakupimy tę działkę przyległą do DPS-u (Dom Pomocy Społecznej). Zaznaczył,  
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że wtedy DPS miałby korzyści, ale też możliwości rozwoju, bo się tam kończą. 

Deinstytucjonalizacja może spowodować, że będziemy potrzebowali dobudować 

drugi dom dziecka i przy tej okazji jak jest dochód, to aby wznowić temat zakupu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w przyszłym roku to omówimy.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że jak będzie taka decyzja 

Zarządu.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że zrobiłby to jak najszybciej.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że akt notarialny będzie  

w Kaliszu.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy z urzędu nie ma 

wznowienia granic, z decyzji starosty.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że nie da się tak zrobić, 

pan naczelnik mówił, że nie, trzeba to zlecić zewnętrznemu podmiotowi.  

 

 

 

Pkt 18 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Budowa drogi gminnej Gligi-Bugaj”.  

 

  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że nie 

było żadnych uwag.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że drugi raz jest ten 

temat. Przypomniał, że był w tamtym roku na Zarządzie w dniu 30.12.21 r.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Arletę 

Dobkowską – naczelnika Wydziału Architektury i Budownictwa. Powiedział,  

że w między czasie padło pytanie, czy Zarząd drugi raz to rozpatruje.  

Pani Arleta Dobkowska – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa 

odpowiedziała, że pierwszy raz.  
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 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powtórzył, że w tamtym roku  

na Zarządzie w dniu 30.12.21 r. była uchwała w sprawie opinii dotyczącej drogi Gligi-

Bugaj.  

Pani Arleta Dobkowska – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa 

odpowiedziała, że musiałby to sprawdzić.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.   

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1036/22 w sprawie opinii dotyczącej projektu pn.: „Budowa drogi gminnej Gligi-

Bugaj” (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1036/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 19 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

wprowadzenia wewnętrznej procedury w zakresie przeciwdziałania 

niewywiązywaniu się z obowiązku przekazywania informacji o schematach 

podatkowych (MDR) w Starostwie Powiatowym w Wieluniu oraz jednostkach 

organizacyjnych Powiatu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że odbyło 

się szkolenie, co krótko omówił. Pogratulował panu skarbnikowi pierwotnej uchwały. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że tutaj większe 

gratulacje należą się pani naczelnik Sularz, która pilnowała tego tematu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1037/22 zmieniającą uchwałę w sprawie wprowadzenia wewnętrznej procedury  

w zakresie przeciwdziałania niewywiązywaniu się z obowiązku przekazywania 

informacji o schematach podatkowych (MDR) w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

oraz jednostkach organizacyjnych Powiatu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1037/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 20 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu krótko omówił przedmiotową 

sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1038/22 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Uchwała Nr 1038/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 21 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu z uwagi na brak 

pytań, zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1039/22  w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1039/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 22 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

„za” podjęciem uchwały.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1040/22 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Uchwała Nr 1040/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 23 i 24 

Sprawy bieżące. 

Wolne wnioski  

 



32 
 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że punkty pn. „Sprawy bieżące” i „Wolne wnioski” zostaną razem rozpatrzone. Dodał, 

że Stowarzyszenie Historyczne Bataliony Obrony Narodowej zwróciło się z prośbą  

o sfinansowanie zakupu repliki polskiej szabli oficerskiej wz.21 w kwocie do 1 300 zł. 

Na szabli umieszczą informację o darczyńcy (grawerunek), szabla będzie 

wykorzystywana przez poczet sztandarowy ww. Stowarzyszenia również ubogaci 

zajęcia edukacyjne prowadzone przez Stowarzyszenie. Zapytał, czy jest zgoda. 

Zarządził głosowanie „za” wyrażeniem zgody na sfinansowanie zakupu repliki 

polskiej szabli oficerskiej wz.21 w kwocie 1 300 zł.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wyraził zgodę  

na sfinansowanie zakupu repliki polskiej szabli oficerskiej wz.21 w kwocie 1 300 zł 

(głosowało 5 członków Zarządu).   

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w grudniu będą na pewno dwa posiedzenia Zarządu, a mianowicie 12.12.br oraz 

21.12.br.  

  

 

 

 

 Na CLVII posiedzeniu Zarząd Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie były 

zgłoszone. 
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Pkt 25 

Zamknięcie CLVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CLVII posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor  


